
Referat fra bestyrelsesmøde i Rønde Vandværk 
Torsdag den 31.  august 2023 

 
Vandspild  
Bestyrelsen har besluttet at lave en kompletaflæsning af forbrug ved at 
tage en køretur med aflæseren, dette er for at sikre at vi ikke har mere 
vandspild en kalkuleret med og evt. hvis der skulle være et mindre brud 
at kunne opdage det hurtigst muligt.  
 
Mellembeholder 
Vi har efter sidste bestyrelsesmøde og den ekstraordinære 
generalforsamling, indgået en aftale med en ekstern arkitekt som skal 
hjælpe med tegningsmateriale samt ansøgningsprocessen ved Syddjurs 
Kommune. 
 
Vandkvalitet  
Vi har for nylig fået taget svaret på de obligatoriske vandprøver, og de 
viser alt er i orden med vandkvaliteten. 
Dog har de seneste måneders udfordringer hos vores nabo-vandværker 
skærpet vores opmærksomhed på vores beredskabsplan og at vores 
arbejde med den nye mellembeholder er vigtig, for at sikre en stabil og 
pålidelig vandforsyning i Rønde.  
 
Vi har besluttet at vi vil undersøge muligheden for at kunne 
kommunikere med vores forbrugere via SMS og E-mail, således vi 
hurtigere vil kunne nå ud med et eventuelt vigtigt budskab i fremtiden. 
 
Revisor 
Vi har haft en snak med BDO, og vores bilags-procedure er god, da der 
skal flere til at godkende og acceptere et bilag/regning.  
Vi holder også fast i at der ikke skal udleveres dankort til bestyrelsen, 
men evt. udlæg kun kan blive godt gjort ved brug af bilag.  
 
 
 
/Bestyrelsen 
 


